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REFERAT 
fra Studentrådet HFs møte  
Tirsdag 19.09.23 kl. 16.15 på D156 
 
Møteleder:  Lasse Zetterlund 
Referent:  Maiken Kildal Berntsen 
 
 
Studentrådet HFs medlemmer: 
FTV Internt ansvarlig Lasse Zetterlund 
FTV Fakultetsansvarlig Synne Svarstad Hanslien 
FTV Læringsmiljøans. Håkon Gravem Isaksen  
FTV Kommunikasjonans. Tobias Brox Bordal 
IFR Maren Grothe  
IHK DRV Ulrik Joachim Stange  
IHK DRV Joakim Kirksæther  
IKM Theo Nørving Viken 
IMS Aleksander Nessan 
IMS Trym Enge Jørstad (Fra kl. 18) 
Musikk Vilde Toverød 
Musikk Sander Krokengen 
ISL Ingrid Isdal Lindstrøm  
LTV Hedda Solberg  
KULT  Anita Vikestad 
IFR Emilie Bergmann 
IHK ARK Norunn Kristensen 
EURO Solve Ressem 
ISL Amund Aaseng Stubbrud  
ISL  Idun Myrseth 
IKM Kirsti Jacobsen 
Musikk Emilija Petrovska 
 
 
Observatør: 
Studenttinget Ida Austigård Ødegård  
 
 
Meldt fravær:  
KULT Linde Kongsvik Aga 
EURO Andreas Hollås Asphaug 
 
 
Ikke møtt:  
IHK ARK Kathinka Aalberg 
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Studentrådet HFs saker:   
 
Konstituering av møtet  
 Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.  
 
Runden rundt bordet 
 
IHK  

• Vært på møte med utdanningsutvalget på IHK, den 13. september. Der ble vi 
kjent med programlederne og fikk innsikt i deres arbeidsoppgaver. 

• Avtalt med IMS hvordan vi skal få tak i PTV for historie bachelor. Alexander er 
på iherdig jakt! 

• Avtalt møte med seniorkonsulenten Espen Andersen hvor vi skal gå sammen 
inn i en forelesning for å få tak i en PTV for kulturminneforvaltning master. Vi 
skal innom onsdag 19. september.  

IHK ARK 
• Avtalt tidspunkt for å introdusere oss til de nye studentene på arkeologi. 
• Oppdrettet en felles gruppechat med oss og PTVene våre. Skal få hatt første 

møte med de så snart som mulig. 
• Deltatt på både tillitsvalgtkonferanse og seminar 
• Startet med planlegging av allmøtet vårt og valg arbeid. 

 
IMS 

• Hatt møte med instituttleder. Forventningsavklaring og litt arbeidsoppgaver, 
samt at vi ble litt kjent. 

• Lagt ut bilde på Instagram og fortalt følgerne hvem vi er. Vi nådde også 100 
følgere! 

• Fått tilgang til master og bachelor rom i BlackBoard for å gjøre prosessen 
med å nå ut til studentene enklere. 

• Planlagt dato for møte med IHK om hvordan vi skal jobbe med valg fremover 
• Deltatt på oppstartseminar og tillitsvalgtkonferanse 

 
 
EURO 

• Skal på oppklaringsmøte med IMS og IHK fredag 22.09 
• Det skal opprettes en arbeidsgruppe for å løse problematikken rundt 

europastudier med fremmedspråkene tysk og fransk, da det er for få som 
studenter som registrerer seg og avlegger studiepoeng, tross gode søkertall 
og ja-svar. Jeg og Andreas skal være studentrepresentanter fra 
europastudier. 

IKM 
• Innkalt og holdt møte med PTV 
• Fokusert på lønn 
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• Begynt arbeid med synlighetsplakater og Instagram 
• Seminar 
• Begynt å planlegge møte for linjeforeningsledere 
• Planlagt nytt styremøte med institutt 
• Theo: tillitsvalgtkonferansen, med bolk om vanskelige saker, vært på møte 

med instituttstyremøte 8 september, lagd møtemal 
• Kirsti: planlagt periodisk evaluering/arbeidsmøte med institutt for kunsthistorie, 

nådd ut til de nye linjeforeningslederne 

 
IFR 

• Vært på seminar  
• Seksjonsmøte  
• Laget Instagram  
• Generelt ITV-arbeid  
• Kontorvakt  
• Planlagt å besøke forelesninger for å synliggjøre oss 
• Laget plakat og hengt opp på Låven  

 
ISL 

• Ekstraordinært allmøte 
• ITV kaffe med instituttet  
• Presentert seg for YFF linjeforeining 
• Fått ny PTV og jobber med 

 
 
KULT 

• Jobbet med synlighet og informasjonsspredning på sosiale medier, og har 
ambisjon om å spre "praktisk info" regelmessig gjennom semesteret.  

• Planlagt det første møtet med PTV'ene, som blir digitalt siden Linde er i 
praksis. 

• Anita vært med på seminar. 

 
Musikk 

• Hatt kontorvakt  

o Ønske om kantine i OK 

o Utbedring av Konsertforum (ITV`er kan besøke ulike forum) 

o Ønske om bedre og mer spesifiserte emnebeskrivelser  

• Vært i kontakt med ny PTV ved jazz 
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• Sander har promotert seg selv og vervet på musvit (plakat og egen Facebook-

gruppe). I tillegg har han informert PTV-er om programrådsmøter på musvit 

og de har fått innkalling. 

• Laget gruppe og planlegge møte med PTVèr 

• Planlagt at ITVèr (Vilde og Emilija) skal besøke alle programlinjene ved IMU 

for å synliggjøre og opplyse om ITV`vervet.  

• Hengt opp plakater for å synliggjøre vervet 

o Dette gjøres grunnet få besøk under kontorvakt (Olavskvartalet) 

• Begynt å planlegge Allmøte 

• Gjennomgått sakspapirer 

• Avtalt møter med utvidet ledergruppe og instituttleder 

 
 
LTV 

• Hatt oppstartsmøte med PTVene på MLSPRÅK og studieprogramleder 
• Tatt kontakt men studieprogramleder på MLHIST for å arrangere et liknende 

møte med PTVene 
• Satt dato for et felles oppstartsmøte med PTVene på lektorprogrammene på 

HF og SU 
• Deltatt på oppstartsseminar 
• Arrangert konkurranse på LTVenes instagram 

 
FTVene 
 

• Studenttingsseminar 
• Studentrådsseminar 
• Formøter 
• Instituttledermøte (Lasse og Håkon) 
• Linjeforeningsmøte 
• Fakultettillitsvalgtsdag med Studenttinget 
• Tillitsvalgtkonferanse 

 
STi v/ Ida 

• Jeg har vært på Gjøvik for å møte studentparlamentet der og for delta på 
styreseminar.  

• Jeg har vært på SR-HF-SU sitt seminar❤ 
• Jobbet med areal på nivå 2 på Dragvoll. 
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• Vært på et møte om læringsarealer i masterplan, en plan for 
eiendomsutvikling de neste 25 årene.  

• Har besøk av studentrepresentanter fra UiB, UiO, NMBU og UiT. 

 
Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge: HF-sak 26/23 Varslingsmottaket ved 
HF, HF-sak 27/23 Instituttsammenslåing, HF-sak 28/23 Høringssvar – Studenttingets 
læringspolitiske plattform, HF-sak 29/23 Hvordan sende inn ITV-saker?, HF-sak 
30/23 STis femminutt v/ Ida Austigard Ødegård, HF-sak 31/23 Eventuelt. 
 
 
HF-sak 27/23 Instituttsammenslåing 
Lasse (saksbehandler) orienterer om saken.  
 
Det diskuteres om sammenslåing av institutt vil påvirke studentene i stor grad. I følge 
FTVene vil programmene bestå, slik at selve studiehverdagen i stor grad blir den 
samme. Det kan bli andre og mulig flere/andre ansatte å forholde seg til. Det 
diskuteres også om studentrådet vil påvirkes, og det kan det ved å ha færre 
representanter, ved redusert antall institutt. 
 
 
HF-sak 28/23 Høringssvar – Studenttingets læringspolitiske plattform 
Håkon (saksbehandler) gjennomgår saken. 
 
ITV Aleksander har sendt inn endringsforslag til FTV-teamet, og Håkon sender 
forslaget videre til Ida, læringsmiljø-politisk ansvarlig i STi.  
 
Det kommer innspill om å inkludere hvordan spesielt studieveiledere skal kontaktes. 
I tillegg innspill om å inkludere de tillitsvalgte, ikke bare frivilligheten. Til slutt innspill 
på omformulering av ordlyd. Studentrådet stiller seg bak høringsinnspillene, og 
samtlige innspill samles og sendes til Ida i STi.  
 
HF-sak 29/23 Hvordan sende inn ITV-saker? 
Synne orienterer om hvordan arbeidsutvalget (FTVene) arbeider frem mot 
studentrådsmøter. ITVer må gjerne sende inn saker. Sakene må da sendes inn i god 
tid før neste studentrådsmøte (se egen presentasjon fra Synne på Teams: 
Studentrådene HF og SU – Studentråd HF – Filer – Hvordan sende inn saker). 
Sakene sendes til ftv@hf.ntnu.no. Alle saker må godkjennes av arbeidsutvalget. 
 
HF-sak 30/23 STis femminutt v/Ida Austigard Ødegård 
Utdanningspolitisk plattform skal opp i STi-møte neste uke. Skal i et møte om 
masterplan der de skal se på indikatorer for å velge hvilke byggeprosjekt og 
rehabiliteringer som skal prioriteres. 
 
 
 
 
 
 

https://studntnu.sharepoint.com/:p:/r/sites/o365_Kontorvakt-StudentrdHF/Shared%20Documents/Studentr%C3%A5d%20HF/Hvordan%20sende%20inn%20saker.pptx?d=w07544aa3b026465c99b28553c5c95518&csf=1&web=1&e=QK6eIA
mailto:ftv@hf.ntnu.no
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HF-sak 31/23 Eventuelt 
 
Eventueltsak 1 Bytte av kontorvakter 
Det er lov å bytte bort kontorvakter, men dersom ingen tar vakten, er det fremdeles 
de som står på vakts ansvar for å dekke vakten. Man kan ta en del ekstravakter, før 
man bruker opp sitt maksantall med timer i løpet av vervperioden. 
 
Eventueltsak 2 Tilleggsundersøkelsen fra SHoT 
Det er kommet en tilleggsundersøkelse fra SHoT. ITVene oppfordres til å snakke 
med instituttene sine om denne. 
 
 
Møtekritikk tas til etterretning  
 
Møtet heves kl. 18.26 
 
 
Lasse Zetterlund Maiken Kildal Berntsen 
Leder HF  referent  
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